

## Referat styremøte tysdag 18. juni 2024 kl 19.30

Stad: Klubbromet

Møtte: Anna, Linn, Liv Jorunn, Edle, Ida Kristine, Lilly Sofie, Åse

Sak	Type	Beskriving	Løysing	Ansvar	Vedtak
1.	Økonomi	-		Linn orienterte.	
2.	Stall og hall	<ul style="list-style-type: none"><li>- Lekkasje stallen</li><li>- Slipe kant garsjeport stallen</li><li>- Snøfanger hallen</li><li>- Leigeavtale stallen</li><li>- Framleige boks</li><li>- Vaktmesterliste</li><li>- Sprøyting av ugras</li><li>- Tømme store container</li><li>- Møte Fjøsssystemer</li></ul>	Har fått kommunal garanti for lån til snøfangerar ridehallen.	Linn var innom hos Fjøsssystemer og prata med dei. Ny (gammal) kontaktperson. Han vil møte Arnfinn.	
3.	Gjestebokser	Møte Sindre og Arnfinn Vartdal plast Rosettsalg		Sindre vil gjere grunnarbeid før 19. juli, Gustav vil skaffe billig betong, Åse bestiller hos Vartdal plast. Sindre vil samstundes legge litt meir grus i paddock hos Rød. Bygget er bestilt. Må starte opp rosettsal til inntekt for bygget. 500kr	

Sak	Type	Beskriving	Løysing	Ansvar	Vedtak
				stk. Edle printar ut plakatar som vi kan henge opp rundtom. Elles dele på sosiale media.	
4.	Søke om støtte	Trivselsbane på området, sparebank1?		Frist 1. september. Liv Jorunn skriv ned idear som vi kan argumentere med. Lage til ei sløyfe som ein kan ri/leie/trene maraton/feltritt på. Opparbeide heile uteområdet med rundpaddock mm. Fint for juniorar og skadde hestar også. Meir aktivitet, retta mot barn og unge. kan legge til snøfangarar også eventuelt.	
5.	Evaluering sprangstemnet 8-9. juni	-		Gjekk i pluss. Må ha nytt og betre hindermateriell. For lite dugnadsfolk ute. Mange gode tilbakemeldingar. Kiosken godt betent. Blir lange	

Sak	Type	Beskriving	Løysing	Ansvar	Vedtak
				dagar for fleire. Flott med videooverføring av det som skjer ute til inne i sekretariatet. Anna vil teste ut om gopro kan fungere.	
6.	Aktiviteter	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Bruktmarked</li> <li>- Programriding</li> <li>- Pussekveldar, pizzakveldar</li> <li>- Kurs om generell hestehald med vet. Hillestad</li> <li>- Kurs med Trine Bøhnsdalen</li> <li>- Medlemskveld der ein går gjennom ridebanereglar</li> <li>- Saltilpassing med norsk salsenter (september)</li> </ul>		Vi vil ha Norsk Salsenter på besøk i september. Hillestad blir i oktober.	
7.	Kjøp av klubbvogn	-		Synnøve Nedrelid har tilbode oss å kjøpe maratonvogna og selen sin til 18.000 kroner. Vi får 15.000 kroner med Volda kommune til dette. Styret gjekk inn for	

Sak	Type	Beskriving	Løysing	Ansvar	Vedtak
				å kjøpe det. Må hentast på Fjørtofta. Vi kan spør om levering, eller Åse kan hente.	
8.	Dugnad	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Ha på sand og sette opp rundpaddocken eller på ridebana</li> <li>- Sikre tribuna og lage til platt foran</li> <li>- Lage trapp eller rampe til døra inn til klubbromet</li> <li>- Ta ut innredning i gamlekiosken og lage til til juniorutstyr, låsbare skap</li> <li>- Kjøpe inn film til vindu klubbrom og ha på</li> <li>- Bygge vognskjul ved tribuna.</li> <li>- Plate i nedkant av vindauga ute for beskyttelse</li> <li>- Beise kvit stripe på vanten</li> <li>- Beise resten av utsida av klubbrommet</li> <li>- Flekkmale gjerdet utebana</li> <li>- Service porten i hallen</li> <li>- Varmekabel porten hallen</li> </ul>		Sette opp deler av rundpaddocken på utebana, slik at vi kan bruke den.	

Sak	Type	Beskriving	Løysing	Ansvar	Vedtak
9.	Nytt styremøte			12. august kl 1930	